

OR5031

柴油扫地机 Diesel Road Sweeper

OR5031清扫机采用单发动机和全液压驱动，它是由著名的公司先进技术制造的。
颜色可定做 / 标配色：白色 ○

OR5031 Sweeper adopts single engine and driving by complete hydraulic, it is manufactured with advanced technology from famous company.
Color can be customized / Making color : White ○

性能特性

- 全液压传动，所有动作均可在驾驶室操作。
- 扫地机主要是玻璃，视野开阔，有空调，宽敞舒适。
- 车架由铰链连接，设计合理，整车转向灵活。
- 全液压转向机构，无级变速。
- 清扫方式：两刷位于车辆前部，吸入口位于中间，使毛刷能成功地将垃圾扫入吸入口。
- 吸气方式：采用过滤循环排气，当从风机空气干燥过滤系统过滤，然后将返回到吸入口反吹使用，效率高，环保、低重污染



CHARACTERISTICS:

- Complete hydraulic power transmission, all of work can be operated in the cab.
- The cab is mainly made of glass, the field of vision is open, has air conditioning, roomy and comfortable.
- The frame is consists of two parts, which is connected by hinge, the design is suitable and the turning of whole vehicle is very flexible.
- Complete hydraulic turning mechanism, stepless speed change.
- Sweeping manner: the two brushes are in the front of vehicle, the suction port is in the middle, so that the brushes can sweep garbage to suction port successfully.
- Suction manner: it adopts filtrating of circular exhausting air, when the air from blower is filtrated by dry filter system, then it will return to suction port for reverse blowing usage, high efficiency, environmental protection and low re-pollution.

序号 S/N	项目名称/Item NO.	单位/Unit	参数/Specification
1	尺寸 Dimension (L*W*H)	mm	3865*1220*2050
2	前轮轮距/后部 Front/Rear gauge	mm	985/985
3	前悬/后悬 Front/Rear overhang	mm	1100/685
4	接近角 Approach angle	°	9
5	离去角 Departure angle	°	26
6	发动机 Engine	Diesel	Yanmar 4TNV88-BMHD diesel
7	功率 Power	kw	31kw/2600rpm
8	最大载重量 Max total mass	kg	2700
9	总载重量 Total mass	kg	2100
10	垃圾箱容积 Garbage bin	L	500
11	清扫宽度 Sweeping width	m	1.9
12	速度 Speed	km/h	0-10
13	最小转弯半径 Min. turning radius	m	2.625
14	油箱 Oil tank	L	58
15	净水箱容积 Clean water tank	L	180

